
 

 

  

Memo 
 

  

 
Datum: 

7 oktober 2020 
 

  

Onderwerp:  Start participatietraject bestuurlijke toekomst Scherpenzeel 

Ter attentie van:  Gemeenteraad 

Afzender:  College van burgemeester en wethouders 

  Laatste ontwikkelingen 
Zoals bekend heeft het college van Scherpenzeel de provincie op 1 oktober 2020 
bekend gemaakt niet deel te willen nemen aan het open overleg. Gedeputeerde 
Markink heeft op 6 oktober telefonisch contact gelegd met burgemeester Van Dijk. 
Hierin gaf hij aan dat de provincie kennis heeft genomen van het standpunt van 
Scherpenzeel maar - gelet op de noodzaak van de verbetering van de 
bestuurskracht - desalniettemin doorgaat met de open gesprekken volgens de 
daarvoor geldende planning.  
 
Op 6 oktober heeft gedeputeerde Markink tijdens een persgesprek toegelicht hoe 
het open gesprek er de komende tijd uitziet, voor wie dit is bedoeld en wat daarin 
besproken wordt. Via de op 6 oktober gelanceerde website van de provincie  
worden bezoekers aan de website opgeroepen om  hieraan deel te nemen. 
Zie: https://sprekend.gelderland.nl/kijkopscherpenzeel/  
 
Daarnaast was er op 6 oktober een hoorzitting over het bezwaar van 
Scherpenzeel over de start van de herindelingsprocedure. De commissie 
Rechtsbescherming buigt zich over het bezwaar van Scherpenzeel en het 
verweer van de provincie. 
 
Standpunt college 
In ons college is gesproken over de nieuwe dynamiek en over deelname aan de 
open gesprekken. Het standpunt van het college is dat wij aan tafel blijven in het 
open overleg. Wij zitten aan tafel omdat onze belangen in dit traject aan de orde 
zijn. Daarnaast willen wij graag dat er snel duidelijkheid komt over de bestuurlijke 
toekomst van Scherpenzeel. 
 
Rol raad open gesprekken 
Wij hebben de provincie aangegeven dat wij het belangrijk vinden om de 
gemeenteraad vroegtijdig te betrekken bij het open gesprek. De provincie heeft 
aangegeven dat de raad wordt gezien als een aparte stakeholder binnen de 
gesprekken die de komende tijd plaatsvinden. Via de griffier volgt binnenkort een 
uitnodiging van de provincie voor een bijeenkomst.  
 
 

https://sprekend.gelderland.nl/kijkopscherpenzeel/


Eerste inhoudelijk gesprek binnen open overleg 
Op dinsdagavond 13 oktober is het eerste inhoudelijke overleg binnen het open 
overleg voor het college van Barneveld. Hierbij zijn namens ons college 
burgemeester Van Dijk, portefeuillehouder Van Daalen en gemeentesecretaris 
Van Steden aanwezig.  
 
Onderwerpen die op de agenda staan zijn:   

- formele bestuurlijke vaststelling eerste gespreksverslag bestuurlijk 
overleg over het proces open gesprek(verslag 21 september); 

- concept brondocument. Het brondocument dient als basis voor het 
participatietraject (zie het eerder gedeelde plan van aanpak). Daarnaast 
is het een bouwsteen voor het eventuele herindelingsontwerp. Het 
definitieve brondocument wordt met de raad gedeeld voordat de 
openbare bijeenkomsten (themabijeenkomsten, dorpsgesprekken, 
keukentafelgesprekken open overleg) van start gaan. 

- advertentie provincie over participatie/open gesprek (ter kennisname).  
 
Wij houden u onder andere langs deze weg regelmatig op de hoogte van de 
stand van zaken Arhi-procedure en in het bijzonder het open overleg. 

   

 


